
 

 

Rondvraag: 

 

Vraag 1 

SP: Kwijtschelding lokale belastingen 

 

 

In januari hebben veel inwoners een brief gekregen over het feit dat zij niet meer in aanmerking 

kwamen voor de kwijtschelding van lokale belastingen. Dit heeft geleid tot veel onrust en 

onduidelijkheid. Wij hebben hier twee keer vragen over gesteld, maar blijven met vragen zitten, 

vandaar deze rondvraag: 

 

1. Waarom hebben sommige inwoners geen recht meer op kwijtschelding, terwijl hun 

financiële positie t.o.v. voorgaande jaren niet is veranderd? Wij hebben ook 

voorbeelden van inwoners die vorig jaar -toen de uitvoering nog niet bij de Connectie 

lag- ineens geen recht meer hadden op kwijtschelding, terwijl dit eerder wel het geval 

was en ook toen niks aan hun financiële positie was veranderd.  

2. Wat is er vorig jaar en/of dit jaar veranderd in de toekenning van kwijtschelding van 

lokale belastingen? 

3. Wij hebben begrepen dat er aan 104 inwoners een herstelbrief is gestuurd, maar dat 

er ook inwoners zijn die nog niks vernomen hebben en nog in onduidelijkheid 

verkeren. In antwoord op eerdere vragen hierover stond dat hen geadviseerd werd om 

opnieuw kwijtschelding aan te vragen? Vanwaar dit advies en hoe is/wordt dit advies 

met deze inwoners gecommuniceerd? 

 

 

Vraag 2: 

GroenLinks: Tegenprestatie activiteiten in het Duynhuis 

 

 

 

Bij een recent bezoek aan het Duynhuis, hebben we vernomen dat de gemeente Rheden in 

meerdere gevallen inwoners van Rheden de verplichting zou hebben opgelegd een tegenprestatie 

te leveren. 

Wethouder Haverkamp heeft de raad tijdens de informatie avond op 20 februari jongstleden 

geïnformeerd dat de gemeente Rheden (net als in 2016) ook in 2017 geen tegenprestatie heeft 

opgelegd. 

 

 

1. blijft de wethouder, in het licht van bovenstaande informatie, bij zijn standpunt dat de 

gemeente Rheden in 2017 geen verplichting heeft opgelegd om een tegenprestatie te 

leveren? 

2. Heeft de gemeente Rheden in 2018 een of meerdere malen de verplichting opgelegd om 

een tegenprestatie te leveren? 

 

 

 

 

  



 

 

Vraag 3: 

PvdA: sociale huurwoningen 

 

| 

Afgelopen zaterdag stond er een artikel in De Gelderlander, waarin wethouder Haverkamp stelt dat 

de helft van het woningbestand bestaat uit sociale huurwoningen. Dit artikel roept de nodige 

vragen bij de PvdA op. 

De wethouder stelt dat het ruimhartige armoedebeleid een aanzuigende werking kan hebben dat 

mensen hier voor 40 euro meer komen wonen. Tenslotte dat van de 1.050 mensen in de bijstand 

hij tot de conclusie is gekomen dat er slechts 80 mensen geschikt zouden zijn om geheel in hun 

eigen levensonderhoud te kunnen voorzien. 

1. Hoeveel  van het aantal woningen in de gemeente Rheden bestaat uit sociale 

huurwoningen? 

2. Hoeveel  van deze sociale huurwoningen kunnen op basis van het passend toewijzen 

daadwerkelijk toegewezen worden aan mensen met een bijstandsuitkering?  

3. Hoeveel  sociale huurwoningen van Vivare zijn er in 2016, 2017 jaarlijks in Rheden 

vrijgekomen door verhuizing?  

4. De wethouder noemt 80 mensen die geschikt zouden zijn om in hun eigen 

levensonderhoud te kunnen voorzien. Betekent dit dat het bijstandsbestand dan nu 

helemaal in doorgelicht?  Kan de wethouder het bijstandsbestand dan ook nader toelichten 

aan de raad in aantallen en op hun kansen op de arbeidsmarkt? En de reden waarom zij 

niet naar de arbeidsmarkt kunnen worden geleid? 

 

 

Vraag 4: 

CDA: Muziektent Ellecom 

 

 

 

Op nieuwjaarsnacht 01-01-2017 is de muziektent in Ellecom afgebrand. 

 

In oktober 2017 is het ontwerp van de nieuwe muziektent gepresenteerd. 

 

Rheden Nieuws meldde toen dat de gemeente het ontwerp nog moest goedkeuren en dat de 

gemeente hoopte dat de nieuwe feesttent in maart 2018 gereed zou zijn. 

 

1. Is er inmiddels een vergunning voor het destijds gepresenteerde ontwerp? 

 

2. Is bekend wanneer wordt gestart met de bouw? 

 

3. Wanneer zal naar verwachting de bouw gereed zijn? 

 

 

 


